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Werkbezoeken
18 november 2016
Dag van de ondernemer  
Kruishoutem
Op de ‘dag van de ondernemer’ ging Sabine, 
op uitnodiging van Unizo, op stage bij 
Duroc d’Olives. Op het bedrijf van Filip 
Van Laere worden varkens gekweekt vol-
gens een innovatieve methode: de ras-
keuze en de speci�ieke voeding met olijf-
olie geven ons het bijzonder smaakvol en 
mals Duroc d’Olives varkensvlees.

22 november 2016
Eindconferenti e SeARCH - Gent
Sabine was aanwezig op de eindcon-
ferentie van het SeARCH-project. Het 
SeArch-project richt zich op het in kaart 
brengen van het uniek marien archeolo-
gisch archief. Eén van de doelstellingen is 
de voorbereiding van een duidelijk beleid 
en een goede wettelijke omkadering met 
betrekking tot het marien archeologisch 
erfgoed. Het wettelijke kader moet in

staan voor een goed beheer van waardevol 
erfgoed maar mag niet in de weg staan van 
aangewezen economische exploitatie van 
de Noordzee. 

28 november 2016
Ontmoeti ng met minister Gianni 
Fava, bevoegd voor landbouw van 
Lombardije (Italië)
Ter voorbereiding van het werkbezoek met 
de commissie landbouw aan Lombardije 
had Sabine een overleg met de minister 
voor Landbouw, Gianni Fava. De minister 
had zeer interessante suggesties om het 
programma van het 4-daags werkbezoek 
te vervolledigen. De gelijkenissen tussen 
de landbouw in Lombardije en de Vlaamse 
landbouw is bovendien opmerkelijk.

In november staan steeds de bespreking 
van de beleidsbrieven op de agenda. Elk 
jaar, als de begroting wordt ingediend, 
voegt elke Vlaamse minister daar een 
beleidsbrief bij over de domeinen waar-
voor hij bevoegd is.

In de beleidsbrief geeft de minister een 
overzicht van het beleid dat de minister 
tijdens het volgende jaar wil voeren en 

November, de maand van de beleidsbrieven
Commissievergaderingen in het Vlaams Parlement

Dit jaar zijn 9 duivenmelkers betrapt 
op doping. Ze leverden een positief 
A-staal aan, maar vroegen een te-
genanalyse. De duivenmelkers stel-
len nu hun hoop op de Wetenschap-
pelijke Adviescommissie (WAC) 
die in het leven geroepen is. Deze 
commissie dient in geval van twijfel 
bij positieve gevallen een advies te 
geven aan de Koninklijke Belgische 
Duivenlie�hebbersbond (KBDB).

Sabine heeft minister voor dieren-
welzijn Ben Weyts hierover in de 
commissie bevraagd. 
Ben Weyts antwoordde: “De Weten-
schappelijke Adviescommissie is 
opgericht naar aanleiding van kri-
tieken op de onwetenschappelijke 
benadering door de KBDB van de 
dopingproblematiek. Eind novem-
ber vindt een overleg plaats tussen 
de WAC en mijn kabinet om na te 
gaan hoe we een en ander kunnen 
stroomlijnen en kunnen stimuleren. 
De WAC heeft bij mijn weten louter 
een adviserende functie en geen 
repressieve of sanctionerende rol. 
De  Koninklijke Belgische Duiven-
lie�hebbersbond organiseert zelf de 
dopingbestrijding. Het intern regle-
ment voorziet in serieuze straffen. 
De vraag is of die vakkundig worden 
toegepast bij overtreding van het 
dopingreglement.”

Sabine hoopt alvast dat de Konink-
lijke Belgische Duivenlie�hebbers-
bond het advies van de experten, 
die in het WAC zetelen, ter harte 
zal nemen en de mogelijke doping-
zondaars niet zullen worden beoor-
deeld door de willekeur van bepaal-
de bestuursleden met zeer weinig 
kennis van zaken.

welke nieuwe decreten de minister in het 
volgende jaar wil voorstellen.

De beleidsbrieven worden besproken 
in de bevoegde commissie, samen met 
het stuk van de begroting waarvoor de 
commissie bevoegd is. Sabine boog zich 
over de beleidsbrieven landbouw & 
visserij, werk, sociale economie en 
dierenwelzijn.


